

Skolebestyrelsesmøde

Torsdag den 21. august 2025 kl. 17.30

Mødeleder Birgitte

Referent Henrik

Fraværende Jakob, Søren J.

Referat

1. Godkendelse af referat.

Godkendt.

2. Post til skolebestyrelsen.

Ingen.

3. Meddelelser fra ledelsen.

- *Vi er kommet godt i gang med det nye skoleår, og det er spændende, hvad vi kommer til at mærke/ se de lidt kortere skoledage.*
- *Vi mangler noget voksenstøtte til skoleboden fra 1. september. Der laves et Aula-opslag om en voksen, der hver dag kan stå i og for skoleboden - halvanden time hver dag (11.00 - 12.30)*
- *Der er fokus på frugtordningen, da den er dyrere end oprindeligt antaget.*
- *Skolernes tildelingsmodel er under loop. Der kan formentlig komme en anden tildelingsmodel, som bliver dyr for de større skoler.*
- *Der er ansat ny trivselskoordinator, Mathilde.*

4. Meddelelser fra forpersonen.

Intet.

5. Nyt fra elevrådet.

- *Der er endnu ikke de store ønsker.*
- *Rådet er foreløbig i gang med at planlægge egne frikvartersaktiviteter i form af turneringer.*
- *Der var sidste år snak om en æstetisk dag, hvor eleverne ville medvirke til at tage ansvar for udsmykningen af klassen/ skolen.*
- *Der bliver gjort opmærksom på, at elevrådet ønsker at ophænge skabe med hygiejnebind på de ældste pigers toiletter. Skabe er nu indkøbt, og bliver hængt op*
- *Der efterspørges en oste-bane i Grønnegården.*

6. Gen-konstituering

Kamilla er valgt som ny næstformand.

7. Deltagelse forældremøderne

Klasse	Deltagere fra SKB
<i>Helhedsafdelingen - 26.-8.</i>	<i>Peter</i>
<i>0. klasse - 11.-9.</i>	<i>Kamilla - Sabine</i>
<i>1. klasse 28.-8.</i>	<i>Henrik</i>
<i>2. klasse - 26.-8.</i>	<i>Peter</i>
<i>3. klasse - 2. -9.</i>	<i>Sabine</i>
<i>4. klasse 9.-9.</i>	<i>Henrik</i>
<i>5. klasse 10.-9.</i>	<i>Sabine</i>
<i>6. klasse 1.-9.</i>	<i>Kamilla</i>
<i>7. klasse 27.-8.</i>	<i>Peter og Dea</i>
<i>8. klasse 3.-9.</i>	<i>Kamilla</i>

8. Skole og forældre 21-22/11 > Eventuel deltagelse

Punktet tages op til næste møde, hvor der vil være deadline for om man kan deltage.

9. Henvendelse fra forperson Ebberup - Fælles valgmøde SKB'er med temaer op til kommunalvalget.

- *Vi bakker op om sådan et møde og beder Ebberup om at gå videre med ideen Diskussion af en eventuel ny tildelingsmodel*
- *Inklusionen og medfølgende ressourcer bør der stilles spørgsmål til.*

- *Er det muligt at oprette juniorklubber gennem skolerne?
Vi bakker op om sådan et møde og beder Ebberup om at gå videre med ideen*

10. Temaer kommende skoleår, hvad skal der være fokus på.

Forældrefolder

- *Gennemgang af folder til forældrene, når børnene starter på skolen. Der arbejdes videre med den – og den deles ud til forældremøderne*
- *Der skal henvises til skolens principper - Det er oplagt at lave en QR-kode til dem.*
- *Skolen skal have adgang til folderen, så den løbende kan justeres.*

Temaer kommende skoleår

- *Fortsat fokus på mangfoldige børnefællesskaber. Det undersøges hvilke muligheder, der er for at få Anne Søgaaard til at holde forældreoplæg - Det er muligt at gå sammen med en anden skole.*
- *Fokus på det nye skoleforlig.*

11. Gennemgang/ justering årshjul

Punktet skubbes til næste gang.

12. Status juniorklub for 4. - 6.

- *Der er inden sommerferien lavet en undersøgelse om interessen for en juniorklub. 62 svar og 74% svarer ja tak - 9% svarer nej - resten svarer måske.*
- *Det har været svært at få nogen til at stå for juniorklubben.*
- *Der stilles forslag om et infomøde.*
- *Forslag om et samarbejde med AB.*
- *Birgitte skriver til formændene for de øvrige skolebestyrelser for at høre, om de vil være med til at henvende sig til kommunen med henblik på etablering af juniorklubben. Sabine skriver et udkast til en eventuel henvendelse til kommunen.*
- *Punktet skal på næste gang.*

13. Bordet rundt

- *Det bemærkes, at det stadig er vigtigt for forældre - med tid til at tale/ snakke sammen på forældremøderne på de forskellige årgange*
Derfor vigtigt med dagsorden/ et forældremøde hvor der er tid til snak.
- *Lone fra SFO inviteres til SKB-møde – for at fortælle om SFO'en.*
- *Claus henvender sig til kommunen angående cykelbaner ved Aarup-fritidscenter. Kamilla og Sabine hjælper gerne og viser den trafikale problematik omkring hallen om morgenen.*
- *Selepuder er bestilt – købt og ankommet.*



- *Der kan forventes lidt flere lektier, nu hvor UUV-timerne udgår.*
- *Hvert møde bør indeholde en kort opfølgning på punkterne fra sidste møde.*

14. Evt. intet